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Geachte mevrouw Kost, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PVV 
van 6 februari 2014 over uitspraken van de minister van BZK over het terugbrengen van het aantal 
provincies van twaalf naar zeven. Het college van Gedeputeerde Staten heeft de antwoorden op 
deze vragen vastgesteld op 18 februari 2014. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris, de voorzitter. 

drs T. van der Wal .D. Wittemar) 
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P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

Schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PW over het voorstel van BZK voor zeven 
provincies, ingediend op 6 februari 2014, en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 18 februari 2014 (HB 1584111). 

1. Bent u bekend met het artikel '"Nederland terug naar zeven provincies'"*? 

Ja. 

2. Hoe duidt u de "nieuwe" plannen van het kabinet om de huidige twaalf provincies terug te 
brengen naa'r zeven? 

Wij zien niet hoe een dergelijk voorstel past binnen de tot nu toe bekende beleidsnota's van dit 
kabinet over landsdeelvorming. Bovendien zien wij vooralsnog niet hoe een dergelijk voorstel gezien 
kan worden als een constructieve bijdrage over de discussie rondom de toekomstige inrichting van 
het middenbestuur. 

3. Bent u bereid het kabinet klip en klaar te laten weten dat Flevoland op geen enkele manier 
meer meewerkt aan de opgedrongen plannen voor een superprovincie? Zo neen, waarom niet? 

Nee. Weglopen van het overleg met het kabinet lijkt ons niet in het belang van de provincie 
Flevoland. Uiteraard toetsen wij onze medewerking steeds aan de door Provinciale Staten 
vastgestelde kaders. 

*http://vAvw.omroepflevoland.nl/Mobile?Newsld=109684 


